
Protokół z sesji nr XXXVI/20
 Rady Osiedla Grabiszyn-Grabiszynek

z dnia 7 stycznia 2020r.
Godz. 17:15

Na sesji  odniesiono się do porządku obrad:

 I  Otwarcie obrad
Sesję otworzył przewodniczący RO Grabiszyn-Grabiszynek, Krzysztof Matolicz. Stwierdził  quorum. 
W sesji wzięli udział radni wg listy obecności (zmiennie 9-10-9 osób)

II  Przyjęcie porządku obrad
Wprowadzono zmiany w kolejności punktów w porządku obrad oraz dodano punkt: sprawy Klubu Seniora, 
wcześniej  PRO  dodał  punkt  -sprawozdanie  z  paczek,  a  usunął  punkt-  sprawozdanie  z  działalności  rady.  
Zmieniony porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

17:35- do sesji dołączył Oskar Dolot

III
1. Krzysztof Matolicz odczytał terśc uchwały o rezygnacji z manadatu Małgorzaty Subzdy.

Uchwałą XXXVI/ 196 / 20 przyjęto  rezygnację Małgorzty Subzdy z mandatu radnego. 
Głosowano „za”- 9 osób, „wstrzymał się”-1, „przeciw”- 0.

2. Anna Daleszyńska zadała  pytanie  czy  Małgorzata Subzda przekazała  tematy komisji  oraz  klucze  do 
siedziby.  Odpowiedź  przewodniczącego  rady-  „nie”,  dlatego  przewodnicząca  zarządu,  Anna 
Daleszyńska,   zwraca  się  z  prośbą  o  zrealizowanie  tych  2  punktów,  zapytała  także  czy  ustalono 
przekazanie powyższych. Krzysztof Matolicz nie posiada takiej informacji.

3. Anna Daleszyńska proponuje na członka zarządu Czesława Biesia. Na wczorajszym spotkaniu zarządu 
kandydatura ta została poparta jednogłośnie.

Uchwałą  XXXVI/  197  /  20  powołano  Czesława  Biesia  na  członka  zarządu  Rady  Osiedla  Grabiszyn-
Grabiszynek
Głosowano „za”- 9 osób, „wstrzymał się”-1, „przeciw”- 0.

4. Krzysztof Matolicz przedstawił sprawozdanie z wykonania paczek światecznych. Przekazano MOPS 28 
paczek.  Potwierdzenie pisemne mamy na 17 paczek. Pozostałe potwierdzenie wyświetlił  jako mail  i 
zadeklarował, że od razu je wydrukuje  i doda ad acta.

5. Maria  Kostrzewa-Żołnierz dodała,  że  to RO zorganizowała paczki  z  Banku Żywności  i  dostaliśmy je 
poprzez parafię, a ze sprawozdania wynika, że parafia zorganizowała i nam przekazała paczki. Krzysztof  
Matolicz podtrzymuje treść sprawozdania, gdyż to parafia przekazała nam to, co nie było potrzebne 
proboszczowi, czyli 28 zestawów. Formalnie otrzymaliśmy datki od parafii.

IV Sprawy Zarządu 
1. Anna Daleszyńska przedstawiła sprawozdanie finansowe zgodnie z załącznikiem. Dodała, że od 2016 

roku budżet rady wzrósł dwukrotnie z powodu dodatkowo pozyskiwanych środków na wnioski zarządu. 
Przedstawiła zestawienie z poprzednimi latami. Podziękowała skarbnikowi za wytężoną pracę. Uwag 
nie było. Treść w załączeniu. 

2. Bożena  Zajączkowska wniosła,  by  skarbnikowi  przynajmniej  raz  na  kwartał  przyznać  dietę,  która 
chociaż częściwo pokryje angaż czasowy. Janina Pławnicka zaproponowała miesięczą dietę 250- 300 zł. 
dla skarbnika. Anna Daleszyńska popiera wniosek i na najbliższym posiedzeniu zarządu temat zostanie 
podjęty.  Krzysztof Matolicz dodał, że również sekretarz oraz wiceprzewodniczący ZO (przewodnicząca 
ZO zrzekła się diet) również powinni otrzymywać dietę. 



Uchwałą XXXVI/ 198 / 20 przyjęto roczne sprawozdanie z wykonania planu finansowego
Głosowano jednomyślnie „za”.

3. Anna  Daleszyńska przedstwiła  drobne  poprawki  naniesione  na  plan  w  dniu  wczorajszym  na 
posiedzeniu zarządu. Wcześniej  było wysłane mailowo, teraz podała dodatkowo wersję papierową. 
Krzysztof Matolicz poruszył temat odpowiedzi bibliotece (zakup sztalug).  Anna Daleszyńska zwróciła 
uwagę,  że  odpowiadanie  materialne  za  przekazane  sprzęty  do  użytku  przez  inne  jednostki  jest 
umowne, do dzisiaj, ponad 2 lata, są załatwiane sprawy związane z użytkowaniem sprzętów np. przez  
parafię. Odchodzimy od przekazywania mienia do użytku innym podmiotom. Nie finansujemy środków 
trwałych.  Maria  Kostrzewa-Żołnierz dodała,  że  procedura  przekazania  kwoty  na  zakup  środków 
trwałych toczy się  przez sesje RM, nie po to pozyskujemy dodatkowe środki  dla  RO,  by je  potem 
przekazywać bibliotece, która ma własny budżet i możliwości pozyskania dodatkowych srodków.

Uchwałą XXXVI/ 199 / 20 przyjęto plan finansowy na rok 2020
Głosowano  „za”- 8 osób, „przeciw- 0, „wstrzymał się”- 2 osoby.

4. Anna Daleszyńska przedstawiła sprawozdania. Podziękowała za organizację Wigilii. Przedstawiła także 
kontynuację zadań w 2020 i konieczną aktualizację (dostosowanie budżetu).

Uchwałą XXXVI/  200  / 20 przyjęto sprawozdanie z realizacji zadań społecznych 
Głosowano jednomyślnie „za”.

18:25- sesję opuściła Maria Kostrzewa-Żołnierz

Uchwałą XXXVI/  201 / 20 przyjęto aktualizację zadań społecznych
Głosowano jednomyślnie „za”.

5. Anna Daleszńska przedstawiła  roczne sprawozadanie z  działalności  zarządu.  Wg załącznika.  Uwag i 
pytań nie było. 

V  Omówienie tematów komisji

1.Komisja ds. Infrastruktury i Ochrony Środowiska
Radna  Małogorzata  Subzda,  przewodnicząca  komisji,   złożyła  mandat  i  była  nieobecna  na  sesji.  Nie 
przedstawiono zatem tematów komisji. Termin spotkania komisji wyznaczono na 21 stycznia o godzinie 17:30.

2.Komisja ds. Bezpieczeństwa, Handlu i Usług
1. Henryk  Jędrysiak poinformował,  że  malowanie  tablicy  po ubiegłych  kadencjach  w tych  warunkach 

pogodowych nie ma sensu, z czym się zgodzono.
2. Ponieważ Krzysztof Matolicz nie przygotował sprawozdania z działalności samorządu na obecną sesję 

(gdyż zamienił je na sprawozdanie z paczek),  Anna Daleszyńska zwróciła się z prośbą, by na kolejną 
sesję  je  przygotował.  Krzysztof  Matolicz zobowiązał  się  do  przygotowania  na  następną  sęsję 
sprawozdania (nagranie 01:18)

3.Sprawy Klubu Seniora
Bożena Zajączkowska przedstawiła sprawozdanie z działalności KS zgodnie z załącznikiem.

VI Zapytania i wolne wnioski.

Krzysztof Matolicz prześle radnym projekt pisma w sprawie buspasu na Grabiszyńskiej.

VII Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowano nad przyjęciem protokołu z XXXV sesji. 



Uchwałą XXXVI/ 202 /20 przyjęto protokół z XXXV sesji z dnia 3 grudnia 2019r.
Głosowano: „za”- 8 osób, „wstrzymał się”- 1 osoba, „przeciw”-  0.

VIII     Wyznaczenie terminu kolejnych obrad.
Wyznaczono termin kolejnej sesji zgodnie z harmonogramem. 4.02.2020, godzina 17:30

IX     Zamknięcie obrad.
Na tym zakończono i sesję zamknięto.

                                              Prowadził:
 Przewodniczący  RO Grabiszyn-Grabiszynek

                                                                                                         Krzysztof Matolicz                          

Protokowała:
Sekretarz  RO Grabiszyn-Grabiszynek
Katrzyna Bancerowska


